

# Styrelsemöte för U-Schack

Närvarande: Erik Degerstedt (ordf), Rasmus Myklebust, Christina Einarsdotter(adjungerad), Björn Johansson, Kjell Adolfsson, Urban Lundbäck, Mats Sjödin.

Tid och plats: Söndagen den 23 april 2017 kl. 17.00 VSK klubblokal, Källgatan 9A

- Mötets öppnande**  
Ordförande öppnade mötet kl. 17.10
- Godkännande av dagordning och kallelse**  
Dagordning och kallelse godkändes. U-Schacks förråd behandlas under punkt 10.
- Val av mötesfunktionärer**  
Erik valdes till mötesordförande och Urban till sekreterare.
- Föregående protokoll**  
Föregående styrelsemötesprotokoll 2016-12-11 godkändes och lades till handlingarna.
- Ekonomisk redogörelse**
  - Den ekonomiska redogörelsen gicks igenom. Räkenskapsåret avslutas 1/5. Räkning på lokalhyra för länsfinalen och bidrag från SSF för klassbesök har inte kommit men i övrigt torde det mesta vara bokfört. Mats skickade in redovisning för klassbesök till SSF under mötet för att om möjligt hinna få in pengarna före bokslutet.
  - Resultatet för bokföringsåret blir ett plus på c:a 40 kkr i stället för det förväntade på - 9kkr. Anledningen är projektbidraget för "Bästa draget" som vi fått för kalenderåret och därför inte förbrukat ännu.
  - Schackfyran har blivit dyrare än budgeterat framför allt p.g.a. att deltagarantalet ökat vilket i sig är positivt.
  - **Urban** och **Rasmus** träffas före bokslutet för att specificera vilka av årets kostnader som ska bokföras på kostnadsstället "Bästa draget".
- Tävlingskommittén** (sammankallande Urban Lundbäck)
  - Jensen grundskola Västerås vann Skollag SM högstadiet och är kvalificerade för NM på Island. Västerås Montessoriskola kom på tredje plats i lågstadiet.
  - Minskat antal GP-tävlingar jämfört med tidigare år har förstås medfört minskat deltagande. Mälardalens GP gav bra deltagande i Skol-DM (Västerås) medan en del övriga orter haft lite lägre deltagande än förväntat. Gymnasieklassen har oftast fått slås ihop med högstadiet och nästa säsong slås de ihop till en klass.
  - Fyrmästaren i Virsbo hade endast fem deltagare. Kostnaden för diplom blir för hög räknat per deltagare med så lågt deltagande och måste ses över till nästa säsong.
  - Urban** kollar med Virsbo om man vill arrangera Virsbodraget och/eller Fyrmästaren nästa säsong. Det kan bli svårt att få deltagare till Virsbodraget med tanke på att tävlingen inte ingår i GP nästa säsong (U-Schacks GP läggs ned).
  - Skollag-DM spelades återigen i Surahammar och på skoltid. 24 lag deltog vilket är fler än när tävlingen gick utom skoltid i Västerås..
  - Distriktsserien omfattade fyra lag och vanns av laget från VSK. Både Virsbo SK och VMSA har aviserat att man får svårt att få ihop lag till kommande säsong. Ovisst om serien blir kvar.
  - Tävlingskalender för 2017-18 tas fram av **Mats** och **Urban** under juni månad. Troligen kör Kungsör länsfinalen även 2018 och 2019 siktar man på att den ska gå i Arboga (jubileum).

7. **Schackfyrankommittén** (sammankallande Christina Einarsdotter)
- I Västmanland var det rekordmånga starter i S4an.
  - Speciellt glädjande var det att Hallstahammar deltog med 143 spelare mot 0 i fjol.
  - Rekorddeltagande (närmare 800 st) vid länsfinalen i Kungsör. Trots det flöt tävlingen på bra men det är önskvärt med en begränsning av deltagarantalet med tanke på lokal och belastning på arrangörerna. Till nästa år föreslås en begränsning till c:a 40 klasser.
  - Kvalificeringen från regionfinalerna baseras på underlaget i regionen. I slutändan räknar vi med att begränsningen medför att c:a 1/3 av totala antalet klasser i länet går vidare.
  - Inför kommande säsong behöver kommittén se över hur S4an-verksamheten ska bedrivas. Behövs en extra arvoderad resurs? Se även punkt 9. T.ex. klassbesök och registreringsarbete är resurskrävande.
  - Kjell Adolfsson går formellt med i Schackfyrankommittén med omedelbar verkan.

8. **Utbildningskommittén** (sammankallande Erik Degerstedt)
- Erik informerade om möjligheten att söka verksamhetsbidrag för ungdomsledarutbildningar.
  - Ingen verksamhet att rapportera.

9. **Projektet Bästa Draget**
- Erik informerade om status för projektet. Vi får inte med oss övriga län. Södermanland har sagt nej och Uppsala vacklar
  - Beslöts att köra projektet i egen regi. **Urban** frågar Kai Pyhälähti om denne kan tänka sig att göra klassbesök m.m. inom ramen för projektet.
  - Vid kalenderårets slut ska vi redovisa gentemot landstinget hur projektbidraget använts och vilka effekter vi uppnått. Vi har fått pengar för ett år med möjlighet att få förlängt ytterligare ett år efter utvärdering.

10. **Övriga frågor**
- Inför kongressen 13/6 (18.30). Erik kallar. **Urban** och **Erik** hjälps åt med verksamhetsberättelse. **Urban** ser till att revisorerna får underlag för revision.
  - **Erik** kontaktar Tina Laine VSK för ev. överenskommelse om att U-Schack hyr in sig i VSK:s nya förråd.

11. **Mötets avslutande och nästa möte**
- Mötet avslutades kl. 19:30. Nästa möte 2017-08-27 17.00 i VSK klubblokal. **Erik** kallar.

---

*Erik Degerstedt, ordförande*

---

*Urban Lundbäck, sekreterare*